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Rada starostov v Košiciach 

 

Zápisnica 

zo 14. rokovania Rady starostov v Košiciach zo dňa 28. apríla 2020 

 

Rokovanie viedol predseda Rady starostov v Košiciach Ján Nigut vo veľkej zasadačke 

Magistrátu mesta Košice pri zohľadnení všetkých pripomienok a odporúčaní Regionálneho 

úradu verejného zdravotníctva so sídlom v Košiciach vzhľadom na riziko šírenia nákazy 

nového koronavírusu a ochorenia COVID-19. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Úvod rokovania 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Program rokovania bol uvedený v pozvánke. V úvode 

rokovania bolo prítomných 12 starostov. Ospravedlnil z rokovania p. Balogovú, 

p. Hlinku a p. Bradu.  

Privítal na rokovaní RS primátora mesta a jeho námestníkov, hlavného kontrolóra. 

 Opýtal sa starostov či majú pripomienky ku predloženému programu rokovania. Žiadne 

neodzneli, preto dal hlasovať o predloženom programe Rady starostov v Košiciach. 

(pozn.: hlasovalo sa ručne) 

 

Hlasovanie č. 1 - za: 12, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Skonštatoval, že program rokovania bol schválený.  

- - - 

 

Overovatelia zápisnice: Ing. František Ténai, MBA a Ing. Viktor Mikluš  

- - - 

 

Bod č. 1 

Zabezpečenie úverových prostriedkov na preklenutie časového nesúladu medzi 

príjmami a výdavkami v rozpočtovom období 2020 - 2021 v súvislosti s mimoriadnou 

situáciou šírenia ochorenia COVID-19 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Uviedol, že materiál bol starostom rozposlaný 

v elektronickej podobe, preto otvoril diskusiu. 

 Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, rozpravu uzavrel a predniesol návrh na 

uznesenie: Rada starostov v Košiciach odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Košiciach 

prerokovať a schváliť predložený návrh „Zabezpečenie úverových prostriedkov na 

preklenutie časového nesúladu medzi príjmami a výdavkami v rozpočtovom období 

2020 - 2021 v súvislosti s mimoriadnou situáciou šírenia ochorenia COVID-19“. 

Dal o tom hlasovať. (pozn.: hlasovalo sa ručne) 

 

Hlasovanie č. 2 - za: 13, proti: 1, zdržali sa: 3 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Skonštatoval, že uznesenie bolo schválené. Diskusia 

pravdepodobne prebehne na mestskom zastupiteľstve. 

 V prípade, že sú otázky na strane starostov, dal im ešte priestor na vyjadrenie sa. 
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p. Ihnát, starosta MČ Košice – Sídl. Ťahanovce: Chápe, že v máji mesto nemusí mať peniaze, 

ale je v rozpoložení, akým spôsobom má hlasovať na MZ. Teraz sa zdržal hlasovania. 

Potrebuje detailné informácie kde tie peniaze sa počítajú a aký spôsobom budú použité, 

aby vedel stlačiť zelenú na hlasovacom zariadení. Ide o 15 mil. Eur. Vo verejnej správe 

sa hovorí, že každý euro cent je treba 2-krát otočiť pred investovaním.  

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Dal slovo p. primátorovi. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Reagoval na p. Ihnáta a uviedol, že mesto Košice si neberie úver 

na to, aby niečo kupovalo alebo realizovalo. Kontokorent potrebuje mesto na prekrytie 

časového nesúladu medzi príjmami a výdavkami. Preto nemôže znieť otázka, čo mesto 

za peniaze kúpi. Uviedol, že časový nesúlad je spôsobený napr. tým, že platobné 

výmery sa rozdávajú približne s dvojmesačným oneskorením, ďalej to súvisí s tým, že 

podielové dane štát neposiela v plnej miere. Tento finančný nesúlad mesto potrebuje 

prekryť a zároveň, v dôvodovej správe v materiáli na mestské zastupiteľstvo je uvedené, 

kde mesto ide šetriť. Okrem 2 mil. Eur, ktoré sa už vyškrtajú z dôvodu Košickej 

futbalovej arény, tak ďalších 8,4 mil. Eur je predpripravených na 1. etapu z mestského 

rozpočtu na šetrenie. Mesto hľadalo rezervy jak v mestských podnikoch, tak aj v MČ 

a aj na meste Košice. A jedným z opatrení je, že už dnes má na stole Dodatok ku 

Kolektívnej zmluve so zamestnancami mesta Košice, kde sa ruší 13. aj 14. plat. 

Odpoveď ku otázke p. Ihnáta, že čo mesto Košice za 15 mil. Eur urobí je „nič“. Úver 

bude poskytnutý na 18 mesiacov. Výpadok mesta bol v 1. fáze narátaný na úrovni 40 

mil. Eur, plus výpadok mestských podnikov. Prognózy hovorili o výpadku 10 % v rámci 

národného hospodárstva, ale to sa zmenilo a dnes prognózy hovoria o výpadku 7 % 

a teda môžu hovoriť o výpadku na úrovni cca 20 mil. Eur. Stále však ide o prognózy, 

ktoré môžu byť horšie alebo lepšie. 

 

p. Krištof, starosta MČ Košice – Barca: Uviedol, že ide o úver, ktorý sa musí držať na uzde, je 

na dobu 18 mesiacov a časovo len pomáha vyrovnávať nedostatok finančných 

prostriedkov a za peniaze nie je kupované nič osobitne, ale používa sa podľa potrieb 

finančného dispečingu.  

 

p. Balčík, starosta MČ Košice – Kavečany: Reagoval na p. primátora a opýtal sa, že pokiaľ sú 

prognózy lepšie, či mesto neuvažuje, aby aj viazanie fin. prostriedkov pre MČ bolo iné? 

 

p. Polaček, primátor mesta: Áno, táto téma je na stole, hovoril o nej aj na finančnej komisii, 

aby na najbližšie mesiace neišli do úrovne dočasného viazania 20, 25, ale by to ustálili 

na 15 %. Na krízovej finančnej rade o tom chce ešte rozprávať. Dodal, že na chod mesta 

je potrebných 12 mil. Eur mesačne. A to boli dôvody krátenia. Ak kontokorent schvália, 

tak pominú tie najväčšie problémy a musia si povedať, či to ponechajú na 15 % alebo v 

čase schvaľovania na MZ to môžu ponechať na 10 % alebo úplne zrušia dočasné 

viazanie. Budúci týždeň krízový finančný štáb určite príjme riešenie v prospech 

mestských častí. Podľa jeho názoru nie je potrebné dnes držať 20 alebo 25 %. 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Určite na mestskom zastupiteľstve sa k tejto téme vrátia.  

 

p. Karabin, starosta MČ Košice – Pereš: Reagoval na p. primátora a uviedol, že štát kráti 3 %, 

prečo mesto ide teda krátiť 15 %? Opýtal sa, na základe akého rozhodnutia chce mesto 

takto konať? Poznamenal, že krátenie je nezákonné. (pozn.: diskusia mimo záznam) 

 



3 

 

p. Polaček, primátor mesta: Reagoval na p. Karabina a uviedol, že nie je dôvod zvyšovať hlas 

a kričať po sebe. Poznamenal, že jedna vec sú prognózy a druhá reálny stav. Dnes nie je 

ešte jednoznačný model, či budú môcť čerpať eurofondy na túto krízu i napriek tomu, 

že tak robia. A keďže nie je jasné, ako sa pandémia v rámci Slovenska, ale aj sveta bude 

vyvíjať, musia byť dnes opatrní. Rázne zdôraznil, že ku žiadnemu kráteniu fin. 

prostriedkov pre MČ nedošlo. K žiadnemu porušeniu zákona nedošlo. Došlo 

k dočasnému viazaniu fin. prostriedkov, ktoré nerozporujú žiadnemu zákonu Slovenskej 

republiky. Uviedol, že v mesiaci máj bude zasadať riadne mestské zastupiteľstvo 

a taktiež aj v júni a predpokladá, že na oboch zastupiteľstvách budú riešiť rozpočet 

a robiť drobné úpravy, možno veľké, na základe toho, ako sa bude ekonomika 

Slovenska a ekonomika mesta vyvíjať. A ak je pocit, že bol nejaký zákon porušený, 

navrhuje obrátiť sa na orgány činné v trestnom konaní.   

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Toto môže byť diskusiou mestského zastupiteľstva.  

 

p. Šaňa, starosta MČ Košice – Luník IX: Aby sa predišlo nejakým diskusiám s p. Karabinom 

na zajtrajšom mestskom zastupiteľstve, vyjadril sa, lebo stále spomína MČ Luník IX, že 

napriek tomu, že už to aj p. primátor vysvetlil, nikto MČ Pereš peniaze neberie. A ak sa 

ku koncu roka finančná situácia zmení, budú fin. prostriedky MČ dorovnané. Tak tomu 

chápe on. A poznamenal, že na mestskom zastupiteľstve každý hlasuje podľa vlastného 

vedomia a svedomia. Nevidí dôvod, aby sa ako susediace mestské časti mali rozhádať, 

práve naopak, majú si navzájom pomáhať.  

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Ukončil bod. 

- - - 

 

Bod č. 2 

Vyčlenenie dodatočných finančných prostriedkov na ukončenie stavebnej časti projektu 

Košická futbalová aréna (KFA) 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Materiál bol elektronickou formou starostom rozdaný. 

Požiadal o uvedenie materiálu p. námestníka. 

 

p. Gibóda, námestník primátora mesta: Tak, ako je v dôvodovej správe uvedené, vzhľadom na 

realizovaný projekt Košická futbalová aréna (KFA), došlo k určitým zmenám, ktoré boli 

spôsobené aj zmenami UEFA a určitými prácami, ktoré boli presunuté medzi 

jednotlivými už vysúťaženými etapami alebo niektorými naviac prácami, ktoré by boli 

zrealizované po schválení predloženého uznesenia, t.j. doplnenia financovania tak, aby 

bolo možné dokončiť a uzavrieť stavebnú časť štadióna. V tejto veci bolo mestským 

poslancom rozdané tzv. porovnávanie štadiónov kategórie UEFA 4 na Slovensku – 

porovnávala sa cena, koľko mesto stojí štadión na jedno sedadlo. Z tohto porovnania 

vyšlo, že pre mesto Košice to vychádza najlacnejšie aj v porovnaní napr. s Trnavským 

štadiónom, ale po odrátaní istej infraštruktúry, ktorú tam nerealizovali. Stavebná časť 

štadióna sa môže uzavrieť a zakonzervovať na sumu 1,3 mil. Eur. V prípade, že chcú 

štadión dokončiť tak, aby ho v budúcnosti vedeli spustiť jednoduchšie 

a ekonomickejšie, lepšie využiteľný, mesto potrebuje na dofinancovanie sumu na úrovni 

2 mil. Eur. Dodal, že finančná komisia a tiež aj dozorná rada spolu s predstavenstvom 

spoločnosti schválili dofinancovanie projektu. Verí, že zo strany Rady starostov bude 

vyjadrená podpora, ako aj zo strany mestského zastupiteľstva.  
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p. Nigut, predseda Rady starostov: Otvoril rozpravu. Nikto sa neprihlásil, rozpravu uzavrel 

a predniesol návrh na uznesenie: Rada starostov v Košiciach odporúča Mestskému 

zastupiteľstvu v Košiciach prerokovať a schváliť predložený návrh „Vyčlenenie 

dodatočných finančných prostriedkov na ukončenie stavebnej časti projektu Košická 

futbalová aréna“.  

Dal o tom hlasovať. (pozn.: hlasovalo sa ručne)  

 

Hlasovanie č. 3 - za: 14, proti: 0, zdržali sa: 2 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Skonštatoval, že uznesenie bolo schválené.  

- - - 

 

Bod č. 3 

Návrh na zmeny a doplnenie Rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva  

v Košiciach 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Materiál bol členom RS doručený elektronicky. Otvoril 

rozpravu. Nikto sa neprihlásil, rozpravu uzavrel a predniesol návrh na uznesenie: Rada 

starostov v Košiciach odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Košiciach prerokovať 

a schváliť predložený návrh „Návrh na zmeny a doplnenie Rokovacieho poriadku 

Mestského zastupiteľstva v Košiciach“. 

Dal o tom hlasovať. (pozn.: hlasovalo sa ručne) 

 

Hlasovanie č. 4 - za: 16, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Skonštatoval, že uznesenie bolo schválené.  

- - - 

 

Bod č. 4 

Rôzne 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Otvoril bod. Požiadal kolegyne a kolegov, aby sa v tomto 

čase zdržali akýchkoľvek reakcií na spájanie a delenie MČ, môžu sa baviť 

o kompetenciách, ale bez vášne, lebo najhoršie je robiť znižovanie dôležitosti takých 

alebo iných MČ napriek tomu, že každá MČ sa snaží robiť pre mesto maximum.   

 

p. Exner, starosta MČ Košice – Lorinčík: Požiadal vedenie mesta, aby mestská polícia zvýšila 

operatívnu činnosť v okrajových častiach mesta. Poznamenal, že pohyb 

nemotorizovaných a aj motorizovaných ľudí neustáva a v nočných hodinách 

s vysvietenými štvorkolkami, motorkami sa preháňajú po lesoch. Je veľmi sucho a preto 

je to nebezpečné, lebo môže vzniknúť požiar. Starostovia okrajových mestských častí 

vedia dať podnety od občanov policajtom.   

 

p. Ténai, starosta MČ Košice – Sever: Požiadal, aby im materiály boli zasielané skôr, aby 

mali dostatok času na ich naštudovanie. V súvislosti s koronavírusom a s informáciou, 

ktorá odznela na krízovom štábe, že v meste je 13 bytoviek v karanténe, oni, ako 

štatutári MČ, nemajú o tom vedomosť, o ktoré bytovky ide. Mestská časť napr. rozváža 

občanom stravu, preto sa zaujíma, či nie je potrebné zvýšiť hygienicko-bezpečnostné 

opatrenia pre zamestnancov. Uviedol, že začali včera testovať zamestnancov na 

koronavírus a zatiaľ majú výsledky dobré. Požiadal, aby informácie boli posúvané aj 
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smerom ku MČ. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Reagoval na p. Ténaia a uviedol, že mesto disponuje 

informáciami nelegálne a nemá na nich nárok, preto ich nemôže oficiálne ďalej 

posúvať.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ Košice – Staré Mesto: Na poslednej Rade starostov boli svedkami 

toho, že boli natáčaní zozadu pracovníkmi z kancelárie primátora a po odchode p. 

primátora počas rokovania RS, bolo uverejnené na Facebooku video – status s nejakým 

textom a myslí si, že sa zhodnú na tom všetci, že takouto formou sa na Rade starostov 

netreba rozprávať a ani takouto formou hľadať konsenzus. Dodal, že dnes si pozval ako 

podpredseda Rady starostov na rokovanie svoju asistentku p. Némethovú, ktorá je 

zároveň pracovníčkou kancelárie starostu, ale do rokovacej sály nebola pustená 

príslušníkom mestskej polície. Požiadal odborný pohľad hlavného kontrolóra, aby dal 

písomné stanovisko v tejto veci, či je to v súlade so štatútom, že na základe čoho boli na 

minulej RS prítomní zástupcovia z mediálneho úseku magistrátu a prečo jeho 

pracovníčka nemohla dnes byť účastná na rokovaní. Myslí si, že je tu nerovnaký meter 

a preto na najbližšej RS by si mali povedať, kto môže byť prítomní na rokovaní a kto 

nie, aby to bolo rovnakým metrom merané. 

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Reagoval na p. Petrovčika a uviedol, že áno, padla na 

minulej Rade starostov takáto otázka, ktorú tlmočil p. primátorovi a dostal na ňu 

odpoveď, že pracovníci z kancelárie primátora boli prítomní kvôli tomu, že predtým 

zasadal krízový štáb a po jeho skončení sa plynule pokračovalo v rokovaní RS. A či to 

využili, alebo zneužili nevie, pretože sa o tejto skutočnosti dozvedel až teraz. Ale ide 

o to, že podľa rokovacieho poriadku je RS vnútorný, interný a poradný orgán, takže 

naozaj sú zbytočne mediálne výstupy alebo online prenosy. Požiadal o stanovisko p. 

primátora, či aj naďalej budú zneužívané – používané.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Nemá vedomosť o tom, žeby sa niečo zneužívalo. Krízový štáb 

bol neverejný a platí v štábnej kultúre, že ak niekto si chce doniesť so sebou hosťa, 

vopred to oznámi. A na magistráte platí systém akreditácie a zvlášť v tomto období. 

Dodal, že zasadnutie Rady starostov organizuje jej predseda.  

 

p. Balčík, starosta MČ Košice – Kavečany: Opýtal sa p. primátora, kedy sa trochu zvoľnia 

nastavené opatrenia na magistráte a kedy bude sprístupnená napr. pokladňa, aby občania 

mohli prísť zaplatiť svoje výmery za dane. 

 

p. Polaček, primátor mesta: Poďakoval za otázku a uviedol, že v budúcom týždni (pozn.: 19. 

týždeň) sa otvorí podateľňa magistrátu za istých technických opatrení. Kancelária 

prvého kontaktu a iné pracoviská otvorené nebudú. Uvažujú a hľadajú istý kompromis, 

ako postupovať, ak by občania prišli a domáhali sa možnosti platby za výmery, ale bol 

aj p. riaditeľkou hygieny upozornený, aby sa neunáhlili a úrad minimálne do uvoľnenia 

druhej fázy neotvárali. Konzultuje to aj s primátormi krajských miest a pýta sa ich, ako 

postupujú pri otváraní svojich úradov a je to pol na pol, čiže časť z nich chce otvoriť 

úrady a časť nie a chcú čakať minimálne do polovice mája. Dodal ale, že v rámci druhej 

fázy, ktorá vychádza na 6. mája sa na magistráte otvorí podateľňa s jedným 

pracoviskom. 

 

p. Exner, starosta MČ Košice – Lorinčík: Poznamenal, že technicky je kancelária prvého 
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kontaktu na magistráte lepšie vybavená, ako ktorékoľvek pokladne v hypermarketoch. 

Preto nevie, prečo sa to nemôže otvoriť. Sú to otázky a podnety od občanov, ktorí sa ho 

na to pýtajú.  

 

p. Polaček, primátor mesta: Reagoval na p. Exnera a uviedol, že jedna strana sú supermarkety 

a teda súkromné podnikanie, kde platia trošku iné pravidlá, ako vo verejnej správe, 

ktorá je limitovaná niektorými opatreniami. Hlavný hygienik SR do dnešného dňa 

nedodal pokyn, ako sa správať počas zasadnutia MZ, ak by prišiel poslanec s teplotou 

napr. 37,4 C alebo aj pri občanovi, ktorý by prišiel do budovy magistrátu využiť služby 

podateľne. Sľúbil to už pred 3 týždňami. Čiže je pokyn teplotu merať, ale na druhej 

strane nie sú stanovené pravidlá.  

 

p. Petrovčik, starosta MČ Košice – Staré Mesto: Reagoval na p. predsedu Niguta, ktorý mu 

potvrdil, že ako predsedajúci nevedel o ničom, teda jeho domnienka bola správna a do 

budúcna mu odporúča, aby informácie mal a aj rokovanie RS riadil.  

Ďalej mal otázku na vedenie mesta, v akom termíne mesto pristúpi a odvezie si 

kontajnery na rúška.  

 

p. Vrchota, starosta MČ Košice – Západ: Reagoval na tému týkajúcu sa otvorenia úradov 

a uviedol, že sa pýtali na okresnom úrade, ako má MČ postupovať, keďže majú 

prenesený výkon štátnej správy, hlavne na úseku matriky. Bol im doručený email, že je 

to na rozhodnutí každého štatutára. Momentálne majú čiastočne otvorený úrad, tzn., že 

občana pri dverách zamestnanci úradu inštruujú, aké má možnosti pre vybavenie svojich 

žiadosti. Úrad je otvorený v skrátených hodinách od 8.00 do 12.00 hod. Pri vstupe do 

úradu platia nariadené hygienicko-bezpečnostné opatrenia – rúško, rukavice, 

dezinfekcia. Členov RS informoval, že za mesiac apríl sa vo fakultnej nemocnici 

narodilo cez 180 detí, preto si nevie predstaviť stav, žeby matrika nevydávala rodné listy 

a to isté platí aj pri vydávaní úmrtných listov. Ďalej uviedol, že dosť negatívne vníma to, 

ako sa medzi sebou naťahujú na niektorých veciach v čase, kedy by sa mali viacej 

zomknúť a miesto konfliktov by mali riešiť synergie a hľadať spoločné riešenia. 

 

p. Čop, riaditeľ MMK: Reagoval na p. Petrovčika, že aj na základe minulého spoločného 

stretnutia sa pracuje na tom, že postupne sa kontajnery z mestských častí začnú 

sťahovať a v závere zostanú iba pri výmenníkových staniciach, kde ešte naďalej 

prebieha vracanie rúšok. Je potrebné pripraviť si logostiku. 

 

p. Balčík, starosta MČ Košice – Kavečany: Otvoril tému čistenia kuka nádob, ktoré majú 

občania pri rodinných domoch a opýtal sa, či táto služba bude aj pre MČ Kavečany 

a kedy sa dostanú na rad?  

 

p. Mikluš, starosta MČ Košice – Vyšné Opátske: Pripojil sa k téme p. Balčíka a uviedol, že 

v jeho mestskej časti sa včera nádoby dezinfikovali, avšak ku dezinfekcii smetných 

nádob došlo s časovým odstupom aj niekoľkých hodín, ako sa zrealizoval samotný 

odvoz smetí a občania si svoje nádoby už odložili do dvorov. Bolo by fajn, keby od 

Kositu na úrad dostávali harmonogram čistenia nádob, aby vedeli o tejto službe 

občanov informovať.  

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Poďakoval za podnet a uviedol, že sa budú ním 

zapodievať.  
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p. Gallo, hlavný kontrolór mesta: Reagoval na otázky starostov - ku prerokovaniu úveru na 

preklenutie časového nesúladu medzi príjmami a výdavkami pôvodne nechcel vystúpiť, 

len ich chcel informovať, že v súlade so zákonom overil splnenie podmienok na prijatie 

tohto úveru a uviedol, že mesto dodrží a dodržiava podmienky stanovené zákonom 583 

z roku 2004 Z. z., čo znamená., že nepresiahne 60 % limit výšky dlhu a splátky 

nepresiahnu ani 25 %. A pre informáciu, splátky maximálne môžu byť v prípade toho, 

ako to už spomenul p. Krištof, žeby na konci roka museli vyplatiť v plnej výške 15 mil. 

tento úver, tak by to bolo 10,9 % výška splátok.  

Reagoval na otázku od p. Petrovčika - keď mestské zastupiteľstvo začínalo v tomto 

zložení fungovať, tak jedna z otázok bola aj to, či komisie MZ majú byť prístupné 

verejnosti alebo nie. Verejnosti sa sprístupnili a teraz je to transparentné a kto má 

záujem z verejnosti príde na rokovanie komisie. Je na zvážení pána predsedu a členov 

RS, aby podobným spôsobom riešili rokovania aj Rady starostov – nech sú prístupné 

verejnosti. V prípade, ak RS neodsúhlasí, že je to neverejné rokovanie, že ide rokovať 

o takýchto bodoch. 

Čo sa týka pani starostky v Myslave uviedol, že len potvrdila to, čo už hovorí dlhšiu 

dobu, že je potrebné rozumným, lepším spôsobom zapojiť mestské časti do evidencie, 

do výberu a aj do kontroly miestnych daní. Práve táto situácia ukázala, že aké môže byť 

pre mesto prospešné zapojiť MČ aj do roznášania platobných výmerov. Jeho názor je 

taký a nie je problém to aj preukázať, že v prípade, že právnici sa posadia nad daný 

problém, ktorý sa volá daňový poriadok Slovenskej republiky, ktorý hovorí o tom, že 

prednostne, prioritne v elektronickej podobe sa majú doručovať platobné výmery 

a vtedy, keď je to účelné a vhodné, tak aj zamestnancami správcu dane, tak títo naši 

právnici zaručene by našli vysvetlenie, kto je považovaný za zamestnanca správcu dane 

z pohľadu zákona o prácach vo verejnom záujme. Na to už treba myslieť teraz, teda 

predtým, ako na budúci rok znova začnú riešiť tieto problémy. 

Reagoval na podnet od p. Exnere týkajúci sa štvorkoliek – myslí si, že problém by bol 

jednoducho riešiteľný do budúcnosti, pretože zákon o Košiciach pozná sankcie za 

porušovanie VZN a keby mesto malo zmysluplné VZN o ochrane zeleni, tak potom by 

vedelo sankcionovať aj štvorkolkárov, motorkárov, ktorí naozaj lietajú krížom-krážom 

po všetkých mestských lesoch.  

 

p. Nigut, predseda Rady starostov: Poďakoval hlavnému kontrolórovi za jeho stanoviská, 

ktoré priniesli v mnohých prípadoch jasnosti do ich problémov.  

Nakoľko zo strany starostov neodzneli žiadne ďalšie podnety, bod ukončil. 
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Záver rokovania 

 

Predseda Rady starostov v Košiciach Ján Nigut ukončil 14. rokovanie Rady starostov 

v Košiciach a poďakoval sa prítomným starostom za ich účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    Ing. Ján Nigut 

 predseda Rady starostov 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnica vyhotovená dňa 29.05.2020 

Zapisovateľka: Blanka Lukáčová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

Ing. František Ténai, MBA ..................................................... podpísal dňa: 23.06.2020 

 

 

Ing. Viktor Mikluš .............................…................................. podpísal dňa: 23.06.2020 
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